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Slovo starosty 
 

Vážení spoluobčané, 
prázdniny a dovolené jsou již minulostí a já Vás opět 

informuji o dění v našem městě. Mnoho občanů se ptá, co se 

děje s projektem revitalizace bývalé továrny Tosta. Tento 

projekt běží, ale bohužel, tím jak je tato rekonstrukce náročná, 

tak se nám zdržely práce na projektové dokumentaci a 

rozpočtech. V současné době máme připravenou a odeslanou 

ke kontrole zadávací dokumentaci k výběrovému řízení na tuto 

stavbu a předpokládáme, že stavební práce by mohly být 

zahájeny na konci října letošního roku. V plném proudu je také 

budování vodovodu a kanalizace v Lomničce, kde bychom 

měli být hotovi do konce tohoto roku. Na konci června byl také 

dokončen chodník v Revoluční ulici s novým veřejným 

osvětlením. Na Náměstí Svobody byly dokončeny práce na 

nových parkovacích místech. Kruhový objezd jsme nechali 

osázet květináči a jsem rád, že i z reakcí občanů se tato 

dekorace líbí. Tady bych chtěl apelovat na občany, aby 

využívali chodníky a místa pro přecházení k tomu určených a 

nechodili přes kruhový objezd a také přes plochy, kde je 

vysázená zeleň. 

Toto je v krátkosti přehled akcí právě dokončených a 

těch, které běží, ale samozřejmě další investiční záměry a 

projekty společně se zastupiteli připravujeme a nadále Vás 

budeme informovat. 

V pondělí 2. 9. jsem se také zúčastnil zahájení nového 

školního roku a rád bych touto cestou poděkoval řediteli a 

vedení školy a školky, celému učitelskému sboru a všem 

zaměstnancům naší ZŠMŠ Plesná a popřál jim pohodový 

školní rok. Nejen prvňáčkům, ale všem školákům přeji mnoho 

úspěchů a jejich rodičům pevné nervy. 

Petr Schaller – starosta města

 

*****************************************************************************************

Pozdrav do Plesné 
 

Dobrý den, 

dne 28. 8. 2019 oslavila moje matka Věra Vůjtová 

životní jubileum 90 let. Do Plesné přišla  s rodiči v dubnu roku 

1946.  Velice ráda vzpomíná na léta mládí, práci, ale i na 

pestrý kulturní život a hlavně na přátele. Chce takto pozdravit 

občany i Plesnou.  

 

Za Věru Vůjtovou syn Josef Vůjta, v Hrdějovicích 26. 8. 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Věra Vůjtová na fotografii vlevo 
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Zprávy ze základní školy 
 

Začal nový školní rok… 
 

Tak už to opět vypuklo! Nemohli jsme se dočkat! 

Paráda! Přece jen dovolená pro učitele a prázdniny pro žáky 

byly příliš dlouhé, ještě že už můžeme do školy! Už se mi po 

učení stýskalo! 

Omlouvám se za „trochu“ ironie v předchozím 

odstavci, nicméně podobné věci by zřejmě měly být výsledkem 

práce zaměstnanců školy, jak je nám často, a to od různých 

pisálků – všeználků, předhazováno, jak si často můžeme 

v tisku nebo na internetu přečíst. Vše je o kouzelném slůvku 

MOTIVACE (ve významu motivace žáků). Jenže já považuji 

motivaci za jakési vnitřní přesvědčení, postoj, který se 

v každém z nás vytvoří jako výsledek působení vnitřního i 

vnějšího prostředí. Tedy pokud se zaměří správným směrem – 

to, že je někdo motivován k tomu, aby rozbíjel věci, kradl nebo 

lhal, jsem v tuto chvíli opravdu nemyslel. 

Ano, snažit se o 

pozitivní motivaci dětí a 

žáků lze různým 

způsobem (často 

odměnou – pochvalou, 

dobrotou, hezkou 

známkou, penězi,…), ale 

pouze to nestačí, 

rozhodně ne v životě. 

V životě také fungují 

další věci – slušnost, 

smysl pro povinnost, 

schopnost vyrovnat se 

s neúspěchem, poznání 

svých pozitivních a 

negativních stránek – a 

pro ty, kteří to chtějí 

v životě někam 

dotáhnout, třeba též píle 

a pracovitost. 

Opravdu si stále 

nedokáži představit, že žáci ve škole budou pouze chválení a 

sami budou natolik vyspělí, aby po správné snaze pedagogů o 

jejich motivaci pracovali naplno v každém předmětu. Tak to 

vždy bylo a bude. Těžko najdete žáka, který bude nadšeně 

chodit do školy osvícen štěstím, že dnes má češtinu, matiku, 

angličtinu, němčinu, tělocvik, zeměpis, přírodopis a ještě navíc 

chemii, hudebku, výtvarku,… No, možná někteří prvňáci 

přicházeli s takovým vědomím . Realita je ale jiná. Málokdo 

jsme talent na vše a škola v nás rozvíjí to, co nás baví, ale ve 

škole i v životě musíme též dělat i věci, které nás nebaví. Ale i 

ty je důležité dělat, vypořádat se s nejrůznějšími úkoly. Proto 

dodnes fandím pojetí školy, ve které není jen zábava (navíc i to 

by časem pro žáky – zvláště puberťáky, byla nuda), ale jsou 

zde i povinnosti.  

Navíc věčné diskuze o tom, zda známky ano či ne, 

nebo pouze známky hezké, motivační. Přece stačí, pokud se 

dítě snaží…. No, nestačí. Pokud paní uklízečka špatně uklidí, 

nestačí mi závěr, že se snažila dobře uklidit, důležitý je 

výsledek! Představte si zubního lékaře – zajímá Vás, zda se 

snažil, nebo v jakém stavu máte zuby (tedy výsledek)? Ano, 

pokud se někdo snaží, je to jistě jakási „polehčující okolnost“ 

v případě neúspěchu, i snahu lze ocenit, ale rozhodující je 

výsledek práce, výsledek učení. 

Viděl jsem v očích řady dětí, že po prázdninách 

přicházely do školy rády, někteří žáci byli plni očekávání. Jaké 

jsou změny, co je nového, co mě čeká? Jak se měli kamarádi?  

Na všechny jejich otázky odpovědět nedovedu, ale jen 

pro všechny zvídavé, kteří dočetli až sem, přidávám některé 

informace. Nejvíce změn tentokrát probíhá v rámci vnějších 

vlivů na vzdělávací proces. Podařilo se zcela zrekonstruovat 5 

odborných učeben, pro žáky s pohybovým handicapem postavit 

výtah, WC, podařilo se i postavit hygienickou kabinku pro 

dívky. Zároveň byl vybudován přímý vstup z „krčku“ na školní 

zahradu tak, aby paní učitelky a asistentky spolu s dětmi již 

nemusely obíhat kolem celé školy. Proběhla i celá řada 

drobnějších stavebních úprav a oprav – byla opravena chodba 

v krčku a k šatně pod tělocvičnou. Nyní čekáme na výsledky 

výběrového řízení, na jejichž konci budou vybrány firmy, které 

nám do nových učeben dodají nábytek a další vybavení 

(přístroje, mikroskopy, počítače, interaktivní tabule,…), které 

nám zcela přebudují 

konektivitu naší školy 

(chceme mít dostupnější, 

ale zároveň hlídatelný 

přístup k internetu, který 

bude eliminovat rizika 

spojená s jeho užíváním 

velkým množstvím 

uživatelů).  

Na práci 

pedagogů s dětmi a žáky 

jsme se hodně zaměřili 

systémem nejrůznějších 

školení v minulém 

školním roce, kdy se 

každý pedagogický 

pracovník vzdělával jak 

individuálně, tak na 

společných akcích pro 

sborovnu. Také 

probíhaly vzdělávací 

akce, kam jsme kromě 

zkušených lektorů pozvali pedagogy z okolních škol a školek – 

především ze Skalné a Lubů, ale nechyběli ani účastníci 

z dalších míst (momentálně mě napadá třeba Hazlov). Posledně 

jmenované akce měly tu výhodu, že jsme poznali, jak dělají 

věci jinde, jak jinak se dají věci dělat. 

To vše je hezké, snad i záslužné, ale samo o sobě by to 

nestačilo. Jsme rádi za podporu, za to, že své děti vychováváte, 

nastavujete jim mantinely, chválíte i trestáte. Bez spolupráce 

s rodiči, případně dalšími osobami zodpovědnými za výchovu, 

by naše snahy o výchovu a vzdělávání byly marné. Děkujeme 

za vaši snahu, opravdu si jí vážíme. 

Přeji nám všem, aby tento začínající školní rok byl pro 

každého úspěšný, plný pozitivních novot, zdraví a štěstí. Školu 

nevnímejme pouze jako instituci, kde se žáci biflují nesmysly a 

dostávají špatné známky, ale i jako místo, kde žijí velkou část 

svého života – a jelikož je škola jeho součástí, rozhodně 

chceme, aby co nejvíce chvil, které zde prožijeme, bylo prostě 

fajn. Jsou zde přece též spolužáci, dospěláci, přestávky, školní 

výlety, nově získané poznatky a dovednosti, družina, 

prázdniny…. 

Mgr. Václav Polívka 

ředitel ZŠMŠ Plesná, p. o. 
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Pasování předškoláků a slavnostní předávání 

závěrečných vysvědčení odcházejícím žákům 
 

Slavnostní okamžiky nastaly ve čtvrtek 27. 6. 2019 

v prostorách MKS Plesná. Setkali se zde ti, jejichž děti končily 

(povinné) předškolní vzdělávání s těmi, jejichž „děti“ 

opouštěly náruč ZŠ a chystaly se na další školy, ať už na 

gymnázia či na střední školy.  

Průběh měl již známý formát – vycházející nastoupili 

s předškoláky. Po krátkém projevu ředitele následovalo jak 

vystoupení, tak představení předškolních dětí. O dětech jsme se 

leccos dozvěděli díky hezkým komentářům paní učitelky, děti 

dostaly drobné balíčky (hlavně dobroty) z rukou pana starosty, 

pamětní album od paní učitelky, a medaili, která již byla 

důkazem toho, že jsou to vlastně prvňáčci. Pak z pódia, za 

doprovodu deváťáků, děti odešly.  

No a po krátké přestávce začalo citové drama. Na 

pódium se dostavili končící žáci 9. ročníku (letos se končící 

žáci z 8. třídy slavnostního předávání odmítli zúčastnit). Přes 

nejrůznější oficiality jsme se dostali až k projevu třídní 

učitelky. Byl napsán a přečten s nadsázkou, zaujetím, bylo 

jasné, že si paní učitelka k žákům vytvořila vřelý vztah. Slzy 

v očích některých žákyň (no, přiznejme, že i žáků), rodičů a 

třeba i bývalé třídní učitelky, která se na „svou“ třídu přišla 

podívat, hovořily za své. Nebyly to ale slzy vzteku, závisti, 

nenávisti. Ale slzy, které připomněly, že něco končí a něco 

začíná…. 

Děkuji všem zúčastněným, že napomohli důstojnosti 

celé akce a vážili si významu, která tato akce pro děti a žáky 

má. Zároveň děkuji panu starostovi, jehož přítomnost jakožto 

zástupce města byla důkazem, že obec se zajímá nejen o 

„svou“ školu, ale i o děti a žáky, kteří ji navštěvují. Poděkování 

patří i paní Doris Bigasové, která se sobě vlastním pozitivním a 

aktivním přístupem pomohla a zapůjčila aparaturu MKS (i již o 

dva dny dříve na školní akademii), spolu s kolegyněmi 

připravila sál MKS. Nemohu nepoděkovat pedagožkám a 

pedagogům z mateřské i základní školy, bez jejichž přispění by 

podobné akce vůbec neproběhly. 

Mgr. Václav Polívka 

Školní akademie 2019 
 

V úterý 25. 6. 2019 jsme se opět sešli v tělocvičně 

naší školy na již tradiční akademii. Byla to další možnost, jak 

poznat práci žáků, pedagogů a vlastně celé školy. A že přišlo 

zvědavců! Kromě rodičů a dalších osob odpovědných za 

výchovu nás navštívila nejen celá řada dalších příbuzných 

vystupujících žáků, ale i naši další žáci, kteří již odešli na 

střední školy. 

Všechny třídy představily svůj program, většinou se 

jednalo o pohybová a taneční vystoupení, občas jsme zaslechli 

i hlasy vystupujících. Nemá smysl popisovat jednotlivá 

vystoupení, kdo se účastnil, udělal si jistě vlastní obrázek.  

Negativ jsem zaznamenal několik, dále ty asi největší. 

Přesto, že bylo připraveno velké množství míst k sezení, 

někteří diváci postávali v průchozích uličkách a pak překáželi 

jak při nástupech, tak i při některých vystoupeních, která uličky 

využívala. Projevu ředitele školy, scénkám, kterými deváťáci 

spojovali jednotlivá vystoupení, a mluvenému vystoupení žáků 

3. třídy nebylo rozumět. Tyto záležitosti měly, dle mého soudu, 

několik příčin. Jako první jmenuji nekázeň v publiku. Teď 

vystupuje mé dítě, můj vnuk,… v pořádku. Když vystupují 

ostatní, nezajímá mě to, povídám si se známými, se kterými 

jsem se jinde nepotkal/nepotkala, případně mě to již nebaví a 

odcházím uprostřed vystoupení. Druhou příčinu spatřuji 

v nedostatečném ozvučení sálu. Zde jsem si vždy myslel, že 

akademie je rozloučením deváťáků a tak se starají o zdárný 

průběh. Bohužel to dopadlo tak, že spoustu věcí dělali na 

poslední chvíli a navíc někteří do připraveného nastavení 

aparatury zasahovali, tedy zvuk měl ve výsledku víceméně 

pouze basy. Poslední z větších příčin byla ve volbě typu 

předváděného vystoupení. Je již dlouhodobým problémem, aby 

publikum na akademii bylo jako celek ochotné poslouchat 

mluvené slovo „cizích“ žáků, aby nerušilo. No, máme pro příští 

akademii na čem pracovat. 

 Pozitiv bylo výrazně více. Především, tak jako 

nejméně v posledních 4 letech, to byla dobrá nálada, která 

celou akademii prostoupila. Najednou jsme viděli, že i žáci, 

kteří se v běžné výuce nepohybují na špici, dokáží předvést 
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krásné vystoupení, často jsem měl najednou pocit, že je někdo 

polil živou vodou. Navíc dokázali své drobné nezmary a 

přehmaty s úsměvem překonávat. Užili jsme si společný čas a 

tím si dali najevo, že nám nezáleží jen na nás, ale i na 

ostatních. Žáci si zkusili, co je to vystupovat na prknech, která 

znamenají svět. Poznali, že přísloví těžce na cvičišti, lehce na 

bojišti v přeneseném slova smyslu platí. Naučili se, že 

kolektivní výkon záleží na přístupu každého jednotlivce. 

Někteří (deváťáci) poznali, jak je těžké něco připravit a 

zorganizovat, když jim ostatní práci sabotují nebo přímo 

kazí…  

Myslím, že čas strávený mezi 17. a 18. hodinou na 

akademii rozhodně nebyl ztracený a v lecčems nás inspiroval, 

takže se již těšíme na akademii 2020. 

 

Mgr. Václav Polívka, ředitel školy 

 

Návštěva Tesařské dílny v Chebu 
 

Město Cheb a městský Nadační fond Historický Cheb 

uspořádal pro školní skupiny workshop s výkladem a 

pracovními listy k příležitosti 700. výročí nejstaršího krovu v 

Čechách. Dílna byla uspořádaná v rámci zahájení Dnů 

evropského dědictví, je ukázkou historického způsobu práce 

tesařů - projektování, přípravy materiálu a zpracování 

materiálů – vše proběhlo na náměstí ve veřejném prostoru. 

Žáci 5., 8. a 9. třídy naší školy zhlédli ve středu 4. září 

práci tesařů komentovanou stavebním historikem. Pro každého 

byl připraven pracovní list, který žáci vypracovali po krátkém 

výkladu o historii tesařského řemesla. Prakticky si vyzkoušeli 

naměřit píď, stopu nebo loket. Všechny zaujala praktická 

ukázka ručního opracování dřeva. Akce byla pro žáky 

příjemným zpestřením zahájení školního roku. 

 

Bc. Zdeňka Jandová 
 

Písničkový kolotoč 
 

V úterý 10. září byl v místním kulturním středisku 

připraven pro žáky 1. stupně výchovně vzdělávací hudební 

program pod názvem Písničkový kolotoč. Povídali jsme si o 

tom, co vlastně písnička je, jaké druhy písniček známe nebo jak 

taková písnička vlastně vzniká. No a ti nejodvážnější pak do 

mikrofonu zazpívali svou oblíbenou píseň. V samotném závěru 

bylo velmi příjemné, když z řad malých posluchačů zazněla 

správná odpověď na otázku: Jakým jazykem se domluví lidé na 

celém světě? No přece hudbou! 

 

Mgr Horčičková Anna, tř. uč. 4. A 

Začátek školního roku v MŠ 
 

Prázdniny uběhly jako voda a opět nastal čas 

pravidelných ustálených povinností. Dny volna byly prospěšné 

pro zaměstnance, ale i pro děti. Horké letní dny daly 

zapomenout učitelkám únavě a dětem třeba šarvátkám 

s kamarády. Zkrátka na to horší snad všichni zapomněli a 

nastalo očekávání nového. U nás ve školce děti mění ve třídách 

paní učitelky a tak se během školkové docházky všichni 

seznámí. Děti zařazujeme do tříd podle věku, takže se i někdy 

stane, že chodí do jedné třídy dva roky. Není možné vyhovět 

v tomto ohledu přání rodičů a jejich holčičku nebo chlapečka 

zařadit tam, kde by si to přáli. Letošní školní rok máme hodně 

předškoláků a tak se nebudou připravovat na školu jen ve třídě 

Dráčků, ale se stejnou péčí i ve třídě Koťat. Do I. třídy 

Medvídků jsme opět přijali i dvouleté děti, které vyžadují 

v oblasti sebeobsluhy daleko větší péči. Bývají poprvé 

v kolektivu mimo rodinu.  

Je to pro ně někdy těžké a ukápne i slzička. Věřím, že 

se nám je i letos podaří v nich vzbudit pocit jistoty a bezpečí ve 

školce, a společně se začneme učit to, co potřebují pro další 

úspěšný rozvoj jejich osobnosti. Všichni si přejeme úspěšný a 

klidný školní rok, alespoň jako loni. 

 

Vedoucí MŠ Miroslava Gruberová, DiS. 
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Městská knihovna Plesná 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
***

TÝDEN KNIHOVEN 

30. 9. – 4. 10. 2019 

Přihlášení nových čtenářů zdarma 

Vrácení dlouhodobě půjčených knih bez poplatku 

Besedy se žáky základní školy 

Nabídka odepsaných knih zdarma 
 

*** 
 

Nové knihy: 
 

Prokůpek Tomáš                  Rychlé šípy a jejich nová 

dobrodružství 

Žižková Helena  Přece to nevzdáš  

Zbytovská Daniela Pohádky divadla MALÉhRY Daniely 

Zbytovské, Barbory Seidlové a Nikoly 

Zbytovské 

Vetešková Michaela  Jak maminka vyprávěla o 20. století  

Štroblová Jana   Rok sem, rok tam: vzpomínky  

Šorel Václav  Vzduch je naše moře: historie českého 

a československého letectví v komiksu 

Stará Ester Jedééém!  

Stará Ester  Šedík a Bubi  

Nováková Zuzana  Přítel Stesk  

Novák Miloš  Velká kniha komiksů  

Kamen Jiří  Elvis ze Záluží: povídky, horory a 

etudy pro jeden a dva hlasy 

Hurtíková Vlasta  O pejskovi a kočičce: jak myli podlahu  

Hanišová Viktorie Houbařka  

Fišarová Michaela  Kája a Claudie: hra na štěstí  

Dvořáková Petra Dědina: pole, závist, chtíč a otčina  

Denemarková Radka Hodiny z olova  

Cima Anna Probudím se na Šibuji 

Cílek Václav  Evropa, náš domov: hledání evropské 

duše ve skalách, mezi stromy i lidmi 

Brycz Pavel  Emil a upíři. Neboj se, vždyť máš 

česnek! 

Braunová Petra  Johana s hlavou v oblacích  

Boučková Tereza  Závod s časem: 99 nejrychlejších 

fejetonů  

 
 

Přidej se k nám a pojď hrát fotbal! 
 

       FK Skalná pořádá nábor dětí  

      do fotbalového oddílu! 

 
Ročníky 2005 a mladší v úterý a čtvrtek od 16:00 h do 

17:30 h 

Jindřich Novotný - 720 535 499  

Vladimír Mandous - 777 887 319 

Ročníky 2007 a mladší v úterý a čtvrtek  

od 16:30 h do 18:00 h 

Miroslav Batista - 736 634 685 

Ročníky 2009 a mladší v úterý a čtvrtek  

od 16:30 h do 18:00 h  

Pavel Štefan - 732 241 350  

Tomáš Kratochvíl - 777 762 843 

Ročníky 2011 a mladší v úterý a čtvrtek  

od 16:30 h do 18:00 h 

Václav Slepička - 604 683 059 
Tréninky probíhají na fotbalovém hřišti ve Skalné. 
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STŘÍPKY Z HISTORIE - Kronika města Plesná 1945-1951 

Školství střední a národní 

 
Školní rok započal na všech 

školách v naší republice dnem 3. 

září 1945. Školní budova, která 

byla před tímto datem německou 

měšťanskou a obecnou školou, 

byla úředně převzata 29. srpna 

1945 zástupcem Místní správní 

rady, předsedou Karlem Hájkem. 

Škola byla ve velmi špatném stavu. Nejen těžké stopy po 12 

plných zásazích dělostřelby, ale zároveň zpustošenou pobytem 

německých válečných uprchlíků. Školní rok nemohl plně 

započít pro nutné vyklizování a čištění školy, což si vyžádalo 

doby až do prosince. Dětem byla dána domácí cvičení. Do 

měšťanské školy se zapsalo tohoto roku 112 dětí: z toho bylo 

14 dětí národnosti české, ostatní národnosti německé. 

Vyučovány byly jen české děti, a to jak na obecné, tak i na 

měšťanské škole, a to počínaje dnem 3. prosince 1945 střídavě. 

Německé děti nemohly býti vzaty do vyučování, jelikož nebylo 

nejen tříd, ale ani vyučujících. Teprve po 15. lednu 1946 byly 

vyučovány děti antifašistů, ale i toto vyučování bylo přerušeno 

nedostatkem uhlí a byly vyučovány děti jen české národnosti a 

to v ředitelně. Náhrada škod způsobených brannými silami 

USA na školní budově byla společně v položce pro celou obec. 

Na obecní škole byl ustanoven ředitelem Jaroslav Hynek a na 

měšťanské ředitel Píchovec a po něm František Merhout. Roku 

1948 vyšel Nový školský zákon a obecná škola byla 

přejmenována na školu národní s novou výchovou a vyučovací 

náplní danou politickými změnami vzniklými v únorových 

událostech.  Stejným způsobem bylo pozměněno vyučování i 

název bývalé měšťanské školy. Byla přejmenována na školu 

střední. Přešlo se od roztříděného vyučování na školách 1. 

republiky k jednotnému školství v novém socialistickém státě. 

Na podzim 1951 byla sloučena střední a národní škola pod 

jednotným názvem a vedením. Byly přejmenovány na 

Jednotnou devítiletou školu. Ředitelem byl jmenován Jaroslav 

Hynek a od roku 1952 František Merhout. Už v roce 1947 bylo 

zavedeno stravování školních dětí. Mimo těchto škol byly zde 

již v roce 1946 zřízeny jesle a škola mateřská. Pak zde byla až 

do roku 1947 zřízena Krajská škola a po zrušení byl vybudován 

Dětský domov. 

 

/Pokračování příště/

 

Výlet do Pottigy  
 

V sobotu 31. srpna se konal již čtvrtý ročník 

cyklistického výletu do partnerského města Pottiga. Ta je 

vzdálena od Plesné cca 70 km. Cyklisté si mohou vybrat, zda 

pojedou na vlastních kolech nebo si vypůjčí kola elektrická. 

Letos využilo elektrokolo pouze sedm účastníků z celkového 

počtu 16 účastníků. Zbývajících devět cyklistů zdolalo tuto 

spíše náročnou trasu vlastními silami. Klobouk dolů. 

Akce probíhá tak, že se k nám dopraví cyklisté 

z německé Pottigy vozem. Zde se setkají s českými účastníky 

v kulturním domě a odtud pak společně vyrazí na kolech do 

Pottigy. Po cestě jsou dvě delší zastávky s občerstvením a v cíli 

na cyklisty čeká další posilnění a účastnický list za zdolání 

trasy Plesná – Pottiga. Samozřejmostí jsou i doprovodná 

vozidla pro ty, kteří by trasu nezvládli nebo z jiných důvodů 

nemohli dokončit a které nás poté odvezou zpět do Plesné. 

Ráno se v kulturním domě podává káva, čaj a sladké 

pečivo, abychom se na cestu řádně posilnili. Kolem půl desáté 

se vyjíždí směr Bad Brambach. Tempo je spíše výletní a na ty 

poslední se vždy čeká, takže se nikdo nemusí obávat, že by se 

někde ztratil. I když i to se nám v předchozích ročnících stalo a 

cesta se tak pro pár jedinců stala dobrodružnou. Letos ale vše 

probíhalo hladce a nikdo nám nezabloudil.  

První přestávka s občerstvením byla již tradičně 

v Krásné u Aše. Zde se o nás postaral sám starosta Krásné 

Luboš Pokorný s manželkou, za což moc děkujeme. Po 

příjemně strávené hodince se pokračovalo dále směr Hof 

k dalšímu občerstvení. Zde jsme se v restauraci u cyklotrasy 

posilnili na poslední, nejnáročnější část trasy. Po cestě měla 

jedna německá účastnice defekt, jinak proběhla jízda v poklidu 

a tentokrát i za krásného počasí. V Pottize nám starosta Peter 

Keller rozdal účastnické listy a čeští účastníci se ještě společně 

vydali na zdejší rozhledu, odkud je úžasný výhled do údolí 

řeky Sály. 

Letošní cyklojízdy se zúčastnilo z české strany 

rekordně nejméně osob, na německé straně se počet účastníků 

oproti loňskému roku zdvojnásobil, tak snad se nám příští rok 

podaří vybrat termín, který bude oběma stranám vyhovovat a 

zúčastní se nás více. 

Doris Bigasová, MKS Plesná 

  

INZERCE: 

 

Žena (55 let) hledá malý byt nebo místnost 

 k pronájmu v Plesné nebo v blízkém okolí od října.   

Telefon: 776 220 12
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PRÁCE MINIBAGREM 
TOMÁŠ HENEŠ 

777 594  435 
E-mail: bagrlevne@email.cz 

www.bagrlevne.cz 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Prodej slepiček 
Drůbež Červený Hrádek prodává slepičky typu Tetra hnědá, 

Dominant všechny barvy, Green Shell - typu Araukana. 

14- 19 týdnů / 159 -209,- Kč/ ks. 

Prodej:  Plesná – Náměstí Svobody –  29. 9.  2019 - 14.00 hod. 

Info: Po-Pá 9.00 – 16.00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840 

 

mailto:bagrlevne@email.cz
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Redakce děkuje všem přispěvatelům. Uzávěrka každého čísla je do 28. dne předchozího měsíce. Příspěvky předejte na adresu redakce. 

Redakce neodpovídá za obsah dodaných článků a obsah článků nemusí vyjadřovat názor redakce. 
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Kropáčková Věra Vokounová Olga 

Duchková Ludmilla Doležal Eduard 

Bláhová Jana Doležalová Marie 

Michálková Marta Kampík Maxmilián 

Rubý Zdeněk Štěpánová Bohuslava 

Koňariková Marie Hájková Hana 

Hrabinová Marie Mašek Václav 

Štefaňáková Věra Nedvěd Ladislav 

Ivanič Gustav Neuschl Miroslav 

Fedorová Marta Kunciter Josef 

Jišková Marie Vošmik Václav 

Dingová Helga  

Duchková Jaroslava  

Adamová Marie  

BLAHOPŘEJEME 

 

V měsíci červenci a srpnu 2019 oslavili  

významné životní výročí tito občané: 

 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 

(redakce a SPOZ) 

mailto:plesna@mestoplesna.cz

